
Protokół Nr X /2019 
z X sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 28 sierpnia 2019 r. 
 
 

X sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
pod przewodnictwem Marka Ubermana Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego.  
 
Obrady rozpoczęto 28 sierpnia 2019 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 19:09 tego 
samego dnia. 
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na 
stronie internetowej powiatu https://www.youtube.com/watch?v=K3jNaU-ilTs  
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
 
 
Ad. 1.  
Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego Marek Uberman dokonał otwarcia sesji, 
powitał obecnych na sali radnych oraz zaproszonych gości, których lista stanowi 
załącznik do protokołu.  
Stwierdził, że na sali znajduje się 18 radnych, co stanowi wymagane kworum i Rada 
może podejmować prawomocne uchwały.  
 
W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 
Obecni: 
1 Janusz Bester 
2 Barbara Brudniak 
3 Józef Buk 
4 Halina Golec 
5 Zbigniew Grad 
6 Jan Kilian – nieobecny  
7 Kamil Kilian 
8 Adam Krzysztoń 
9 Ryszard Kucha 
10 Dariusz Kuraś 
11 Marian Kurek 
12 Michał Mac 
13 Jan Magoń 
14 Jan Panek – nieobecny 
15 Jakub Reizer 
16 Mariusz Rejman 
17 Monika Roman 
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18 Paweł Skoczowski 
19 Wojciech Szura – nieobecny 
20 Marek Uberman 
21 Krzysztof Wawro. 
 
 
Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki zgłosił zmiany do porządku posiedzenia: 
1) Wniosek o zmianę porządku posiedzenia – dotyczył zmiany nazwy punktu 9. 
2) Wniosek o zmianę porządku posiedzenia – dodanie punktu 6: Podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego. 

3) Wniosek o zmianę porządku posiedzenia – dodanie punktu: Podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany WPF Powiatu Łańcuckiego. 

 
Radny Michał Mac zgłosił zmiany do porządku posiedzenia: 
1) Wniosek o zmianę porządku posiedzenia – dodanie punktu: Podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr I / 6 / 2018 Rady Powiatu Łańcuckiego z dnia 
19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rady Powiatu Łańcuckiego. 

2) Wniosek o zmianę porządku posiedzenia – dodanie punktu: Podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały Nr I / 7 / 2018 Rady Powiatu Łańcuckiego z dnia 
19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rady Powiatu 
Łańcuckiego. 

3) Wniosek o zmianę porządku posiedzenia – dodanie punktu: Podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały Nr IV / 30 / 2019 Rady Powiatu Łańcuckiego z dnia 30 
stycznia 2019 r. w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu Łańcuckiego. 

 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o zmianę porządku posiedzenia – zmiana nazwy punktu 9. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, 
Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro. 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Jan Panek, Wojciech Szura. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o zmianę porządku posiedzenia – dodanie punktu: 6 Podjęcie uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, 
Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Jan Panek, Wojciech Szura. 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o zmianę porządku posiedzenia – dodanie punktu: Podjęcie uchwały w sprawie 
zmiany WPF Powiatu Łańcuckiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, 
Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Jan Panek, Wojciech Szura. 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o zmianę porządku posiedzenia – dodanie punktu: Podjęcie uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Nr I / 6 / 2018 Rady Powiatu Łańcuckiego z dnia 19 listopada 2018 r. 
w sprawie powołania Komisji Rady Powiatu Łańcuckiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, 
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Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Jan Panek, Wojciech Szura. 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o zmianę porządku posiedzenia – dodanie pkt Podjęcie uchwały w sprawie 
w sprawie zmiany uchwały Nr I/ 7 / 2018 Rady Powiatu Łańcuckiego z dnia 19 listopada 
2018 r. w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rady Powiatu Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, 
Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Jan Panek, Wojciech Szura. 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o zmianę porządku posiedzenia – dodanie pkt Podjęcie uchwały w sprawie 
w sprawie zmiany uchwały Nr IV / 30 / 2019 Rady Powiatu Łańcuckiego z dnia 
30 stycznia 2019 r. w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu Łańcuckiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, 
Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Jan Panek, Wojciech Szura. 
 
Porządek obrad obejmuje: 
1 Otwarcie sesji. 
2 Ustalenie porządku obrad. 
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3 Roczne sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2018 na terenie powiatu 
łańcuckiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie – Nadzór 
Wodny w Łańcucie, Leżajsku, Rzeszowie i Przeworsku.  

4 Informacja o stanie bezpieczeństwa powiatu łańcuckiego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej za rok 2018.  

5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/54/2015 z dnia 23 czerwca 
2015 r. Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie uchwalenia „Planu zrównoważonego 
rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Łańcuckiego”.  

6 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

7 Podjęcie uchwały w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy 
Powiatem Łańcuckim a Powiatem Saarpfalz.  

8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/55/2015 z dnia 23 czerwca 
2015 r. – Statut Powiatu Łańcuckiego.  

9 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I / 6 / 2018 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rady Powiatu 
Łańcuckiego. 

10 Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr I / 7 / 2018 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania przewodniczącego 
Komisji Rady Powiatu Łańcuckiego. 

11 Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr IV / 30 / 2019 Rady 
Powiatu Łańcuckiego z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie powołania 
Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Łańcuckiego 

12 Podjęcie uchwał w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019. 
13 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
14 Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

15 Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
16 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
17 Sprawy różne.  
18 Zakończenie.  
 
 
 
Ad. 3.  
Roczne sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2018 na terenie powiatu 
łańcuckiego przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie – Nadzór 
Wodny w Łańcucie, Leżajsku, Rzeszowie i Przeworsku. 
 
 
Pan Tadeusz Pięta Kierownik Nadzoru Wodnego w Łańcucie poinformował, że 
1 stycznia 2018 r. zostało powołane Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie. 
Następnie przedstawił roczne sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2018 na 
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terenie powiatu łańcuckiego prowadzony przez Nadzór Wodny w Łańcucie, Leżajsku, 
Rzeszowie i Przeworsku. 
Głos w dyskusji zabierali:  
Radny Janusz Bester, radny Kamil Kilian, Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki oraz 
Tadeusz Pięta Kierownik Nadzoru Wodnego. 
 
 
Ad. 4.  
Informacja o stanie bezpieczeństwa powiatu łańcuckiego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej za rok 2018. 
 
 
Informacja o stanie bezpieczeństwa powiatu łańcuckiego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej za rok 2018 przedstawił i omówił Henryk Rydzik Dowództwa 
Jednostki KP PSP w Łańcucie.  
 
W dyskusji wzięli udział: radny Michał Mac, radny Jan Magoń. 
Odpowiedzi udzielił Henryk Rydzik Dowództwa Jednostki KP PSP w Łańcucie. 
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/54/2015 z dnia 23 czerwca 
2015 r. Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie uchwalenia „Planu zrównoważonego 
rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Łańcuckiego”. 
 
 
Projekt uchwały przestawił i omówił Damian Szubart Naczelnik Wydziału 
Komunikacji.  
W dyskusji udział wzięli: radny Janusz Bester, radny Zbigniew Grad, radna Monika 
Roman, Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marian Kurek, 
członek Zarządu Powiatu Łańcuckiego, radny Janusz Bester, radna Monika Roman. 
 
Odpowiedzi udzieliła Barbara Pilawa – Kraus Wicestarosta Łańcucki oraz Damian 
Szubart Naczelnik Wydziału Komunikacji. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Ochrony 
Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku i Bezpieczeństwa, którą przedstawił 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Wawro.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/54/2015 z dnia 23 czerwca 2015 
r. Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie uchwalenia „Planu zrównoważonego rozwoju 
publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Łańcuckiego”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek Uberman, 
Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zbigniew Grad 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Jan Panek, Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr X/68/2019 w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/54/2015 z dnia 23 czerwca 
2015 r. Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie uchwalenia „Planu zrównoważonego 
rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Łańcuckiego” została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
 
 
Projekt uchwały przestawił i omówił Damian Szubart Naczelnik Wydziału 
Komunikacji.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz 
Rejman.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, 
Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Jan Panek, Wojciech Szura. 
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Uchwała Nr X/69/2019 w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/54/2015 z dnia 23 czerwca 
2015 r. Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy 
Powiatem Łańcuckim a Powiatem Saarpfalz. 
 
 
Projekt uchwały przestawił i omówił Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Komisji Mariusz 
Rejman.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Powiatem 
Łańcuckim a Powiatem Saarpfalz. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, 
Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Jan Panek, Wojciech Szura. 
 
 
Uchwała Nr X/70/2019 w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy 
Powiatem Łańcuckim a Powiatem Saarpfalz została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/55/2015 z dnia 23 czerwca 
2015 r. – Statut Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały przestawił i omówił radny Zbigniew Grad Przewodniczący komisji 
doraźnej do spraw przygotowania projektu zmian Statutu Powiatu Łańcuckiego (projekt 
zmian w załączeniu).  
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W dyskusji udział wzięli: radna Monika Roman, radny Zbigniew Grad (Ad Vocem), 
Marcin Mazur Radca Prawny, radna Monika Roman, Marek Uberman Przewodniczący 
Rady Powiatu, radny Zbigniew Grad (Ad Vocem). 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/55/2015 z dnia 23 czerwca 2015 
r. – Statut Powiatu Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, 
Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Paweł Skoczowski, Marek Uberman, 
Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Monika Roman 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Jan Panek, Wojciech Szura. 
 
 
Uchwała Nr X/71/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/55/2015 z dnia 23 czerwca 
2015 r. – Statut Powiatu Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
 
 
Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zgłosił wniosek o zmianę 
porządku posiedzenia dotyczący zdjęcia punktów: 9, 10, 11 uzasadniając powyższy 
wniosek. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek o zmianę porządku posiedzenia o zdjęcie z porządku obrad punktów 9,10,11.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Adam 
Krzysztoń, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Paweł Skoczowski, Krzysztof Wawro 
PRZECIW (2) 
Monika Roman, Marek Uberman 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
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Kamil Kilian, Ryszard Kucha, Michał Mac, Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Jan Panek, Wojciech Szura. 
 
W związku z pomyłką w głosowaniu Przewodniczącego Rady Powiatu Paweł 
Skoczowski Wiceprzewodniczący zgłosił ponownie wniosek w sprawie: o zmianę 
porządku posiedzenia i zdjęcie z porządku obrad punktów 9,10,11. 
 
Natomiast radny Michał Mac zgłosił wniosek o ogłoszenie 5-minutowej przerwy przed 
ponownym głosowaniem wniosku.  
 
Po przerwie przystąpiono do głosowania w sprawie: o zmianę porządku posiedzenia 
i zdjęcie z porządku obrad punktów 9,10,11. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Adam 
Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Paweł Skoczowski, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
PRZECIW (1) 
Monika Roman 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Kamil Kilian, Michał Mac, Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Jan Panek, Wojciech Szura 
 
Wniosek został przyjęty, Przewodniczący obrad stwierdził, że pkt 9, 10, 11 zostały 
zdjęte z porządku obrad.  
 
Ad.9.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I / 6 / 2018 Rady Powiatu Łańcuckiego 
z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rady Powiatu Łańcuckiego. 
(punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
Punkt zdjęty z porządku obrad. 
 
 
Ad. 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr I / 7 / 2018 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 19 listopada 2018 r. w sprawie powołania Przewodniczącego 
Komisji Rady Powiatu Łańcuckiego.  
 
Punkt zdjęty z porządku obrad. 
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Ad. 11.  
Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr IV / 30 / 2019 Rady Powiatu 
Łańcuckiego z dnia 30 stycznia 2019 r. w sprawie powołania Wiceprzewodniczącego i 
Sekretarza Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Łańcuckiego  
 
Punkt zdjęty z porządku obrad. 
 
 
Ad. 12.  
Podjęcie uchwał w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019. 
 
 
Pierwszy projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Jan Magoń, 
Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek Uberman, 
Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Michał Mac 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Jan Panek, Wojciech Szura. 
 
Uchwała Nr X/72/2019 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Drugi projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący 
Komisji.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, 
Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Jan Panek, Wojciech Szura. 
 
 
Uchwała Nr X/73/2019 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2019 została podjęta 
(w załączeniu).  
 
Ad. 13.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
 
Powyższy projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu.  
Odnośnie projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, 
Jan Magoń, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Jan Panek, Wojciech Szura. 
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Uchwała Nr X/74/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
Ad. 14.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji. 
 
 
Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu.  
 
 
Głos w tym punkcie zabierał: 
Radny Jan Magoń poprosił o przedstawienie kandydatur, którzy otrzymali odznaczenia 
zasłużony dla powiatu oraz zapytał, kto może zgłaszać wnioski o przyznanie 
odznaczenia. Zaproponował, aby powołać kapitułę do przyznawania odznaczeń. 
Pan Starosta poinformował, że w sprawie odznaczeń wypowie się Paweł Skoczowski 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, ponieważ był w komitecie obchodów 650 – lecia 
wsi Kraczkowa. Ponadto poinformował, że przyznawanie medali odbywa się na 
podstawie regulaminu, a Zarząd Powiatu pełni rolę kapituły. Dodał, że z wnioskiem 
o przyznanie medali zwracają się różnego rodzaje organizacje, kluby czy koła, 
ponieważ one najlepiej znają osoby działające w danym środowisku. Następnie 
przedstawił kandydatury, które otrzymały medale zasłużony dla Powiatu Łańcuckiego.  
 
Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu podziękował w imieniu zarządu 
Stowarzyszenia Wsi Kraczkowa za upamiętnienie dziewięciu działaczy wsi Kraczkowa 
oraz za wsparcie finansowe wydarzenia, jakim było 650 – lecia wsi Kraczkowa.  
 
 
Ad. 15.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
Radna Monika Roman zwróciła się z następującymi pytaniami: 
1) jakie uzgodnienia oraz  informacje zostały przekazane podczas spotkania w Urzędzie 

Marszałkowskim, które odbyło się 19 lipca 2019 r. w sprawie łącznika autostrady 
z DK 4 w Łańcucie, 

2) czy w związku z informacjami odnośnie budowy tunelu pod przejazdem kolejowym 
przy ulicy Pozdwierzyniec w Łańcucie są zaplanowane środki finansowe, w jakiej 
wysokości i z jakiego źródła będą pochodzić pieniądze?, 

3) zapytanie odnośnie wycinki i przecinki drzew przy ulicy Kopernika w Łańcucie. 
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Pan Starosta ustosunkował się do powyższego i poinformował, że nie uczestniczył 
w spotkaniu w sprawie łącznika. Natomiast w sprawie tunelu poinformował, że około 
9 mln zł będzie pochodzić z PKP, 10 mln zł można pozyskać z Ministerstwa 
Infrastruktury. Natomiast pozostaje kwestia dołożenia pozostałych pieniędzy do tej 
inwestycji.  
Pan Starosta stwierdził, że Łańcut potrzebuje tunelu i łącznika. Nie może być tak, że 
zastąpimy tunelem łącznik i odwrotnie. Dlatego czynione są starania o obydwie 
inwestycje, obydwie są niezbędne i tak zostało to przekazane do Urzędu 
Marszałkowskiego.  
Odnośnie wycinki poinformował, że za drzewa odpowiadają zarządcy dróg, ale mają 
problemy z konserwatorem zabytków, szczególnie w tych miejscach, gdzie są alejki 
zabytkowe. Natomiast wszelkimi sposobami czynione są starania, aby drzewa, które 
zagrażają usuwać i przycinać konary.   
 
Radna Monika Roman dopytała jaki jest planowany koszt budowy tunelu oraz z jakiego 
źródła będzie pochodzić pozostała kwota.  
Pan Starosta poinformował, że przy obecnej koncepcji kwota ta szacowana jest na około 
34 mln.  
 
Radny Kamil Kilian  
1) zapytał czy pozostałe samorządy wyraziły opinię na temat współfinansowania 

przebudowy dróg powiatowych, 
2) zapytanie odnośnie zimowego utrzymania dróg powiatowych, na jakim jest etapie 

i czy zostały podjęte jakieś działania w tym zakresie.  
 
Pan Starosta odpowiedział, że w sprawie zimowego utrzymania nie jest zorientowany, 
natomiast odnośnie wspófinansowania dróg powiatowych przez gminy poinformował, 
że część gmin podjęły już uchwały odnośnie wspófinansowania dróg powiatowych. 
 
Radny Michał Mac  
1) zapytał odnośnie ulicy Wyszyńskiego, plan przebudowy tej drogi, 
2) odnośnie zgłoszonych nowych wniosków do naboru w ramach Funduszu Dróg 

Samorządowych, gdzie są planowane prace, 
3) odnośnie Samorządowej Karty Praw Rodzin, czy w tym temacie coś się dzieje 

w szkołach powiatowych, czy jest coś planowane, 
4) zapytał odnośnie akcji Centrum Medycznego w sprawie dofinansowania szpitala na 

wyposażenie nowych oddziałów, które wpłynęło do gmin z terenu powiatu 
łańcuckiego, zapytał jak gminy odniosły się do tego.  

 
Pan Starosta odpowiadając odnośnie inwestycji w mieście Łańcucie przekazał, że 
wartość zadania po przetargu jest wyższa niż wynikało to z kosztorysu. Poinformował, 
że wpierw będzie wykonywana ulica Żeromskiego, a potem ulica Wyszyńskiego. 
W związku z tym, że pod ulicą Wyszyńskiego należy wpierw przebudować media, 
realizacja inwestycji prawdopodobnie będzie wykonywana w przyszłym roku. Od 
chwili podpisania umowy na realizację jest 12 miesięcy.  
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W sprawie szpitala poinformował, że Centrum Medyczne zwróciło się do firm z terenu 
powiatu i do samorządów gminnych o wsparcie finansowe na wyposażenie nowych 
oddziałów, tak żeby było ono całkiem nowe w nowych oddziałach. Od przedsiębiorców 
i firm jest już odzew, natomiast, co do samorządów pan Starosta poinformował, że nie 
jest zorientowany.  
Odnośnie Samorządowej Karty Praw Rodzin poinformował, że temat został wdrożony 
i szkoły zostały poinformowane.  
Odnośnie dokumentacji na kolejne drogi pan Starosta przekazał, że często gminy same 
wskazują potrzeby i same wykonują projekty, tak, aby być gotowym do złożenia 
kolejnych wniosków. Odbywa się to we współpracy z Dyrektorem ZDP w Łańcucie.  
 
Radny Krzysztof Wawro 
1) przedstawił wnioski z ostatniego z 7 posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska 

i zwrócił się z zapytaniem, czy coś w tym temacie się dzieje, 
2) zwrócił się z prośbą o usunięcie nisko zwisających gałęzi przy drodze Żołynia – 

Brzóza Stadnicka, 
3) zapytał czy jest opracowany projekt na most przy drodze Żołynia – Brzóza 

Stadnicka. 
 
Pan Starosta odnośnie wniosków z Komisji Ochrony Środowiska w sprawie 
bezpieczeństwa na drogach poinformował, że wszystkie te spawy muszą przejść przez 
Komisję Bezpieczeństwa oraz uzyskać opinię Policji. 
Odnośnie projektu na most pan Starosta przekazał, że nie jest zorientowany w temacie, 
natomiast zwisające gałęzie należy przyciąć.  
 
Radny Janusz Bester  
1) zwrócił się z zapytaniem odnośnie budowy miejsc parkingowych przy okazji 

remontu ulicy Żeromskiego lub czy są jakieś inne pomysły w tej sprawie, 
2) podziękował panu Staroście i Dyrektorowi ZDP za zamontowanie słupków pod 

wiaduktem w Głuchowie oraz za zamontowanie bariery przy chodniku 
w miejscowości Kosina.  

 
Radny Zbigniew Grad podziękował za złożenie wniosku na modernizację drogi nr 15 42 
Sonina – Wysoka – Albigowa.  
 
Pan Starosta odnośnie parkingu przy ulicy Żeromskiego przekazał, że niestety w tym 
projekcie nie jest to możliwe, aby wybudować parking, natomiast Dyrektor ZDP 
w Łańcucie prowadzi rozmowy z miastem Łańcut i w ramach własnych środków 
finansowych zostanie wykonanych parę miejsc parkingowych. 
 
 
Ad. 16.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil 
Kilian, Adam Krzysztoń, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jakub 
Reizer, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
BRAK GŁOSU (2) 
Ryszard Kucha, Mariusz Rejman 
NIEOBECNI (3) 
Jan Kilian, Jan Panek, Wojciech Szura. 
 
Protokół Nr X / 2019 z dnia 25 czerwca 2019 r. został przyjęty. 
 
 
Ad. 17.  
Sprawy różne. 
 
Nie zabierano głosu.  
 
 
Ad. 25.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady 
X sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI kadencji 2018 – 2023.  
 
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 
 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Marek UBERMAN 

 
 
 
 
 
 
 
 
________________________________________ 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


